
Referat af Bestyrelsesmøde i Bis’koppen tirsdag den 17.december kl. 13:30. 

Referatet er indføjet med fed skrift i dagsordenen:  

Dagsorden: 

1. valg af ordstyrer. 

Lone 

2. økonomi 

3. julestuen 

Frank sørger for gløgg. John og Frank køber ind. Vi mødes kl. 9:30. 

4. Hvem køber det fra kommunen bevilgede? 

Køb af pavilloner udsættes til næste gang. 

John og Frank indkøber til billiard. 

5. årshjul 

Lone og Helle laver et udkast. 

6. arbejdsdage i 2025. 

7. orientering 

Bjarne har lavet en fin tegning over parkeringsområdet og aftaler med 

Johnny om at give et tilbud. 

Frank ønsker sammen med teatergruppen at få lov til at gå videre med 

bagbeklædning til scenen. 

Luciaoptoget gik godt. Der kom mange forældre og bedsteforældre og der 

blev solgt godt i cafeen. Fungerede godt med små kopper med 

grønsager/frugt til børnene. 

8. punkter til næste møde 

Generalforsamling: hvem er på valg/ønsker at fortsætte. 

Bis’koppens jubilæum, arbejdsdage, indkøb af pavilloner, årshjul, 

dartskivens placering, billedophæng i hestestalden. 

9. næste møde tirsdag den 21. januar. 

10.  eventuelt 

Berit Laustsen arbejder videre med Toftens brug af Hestestalden. 

 

Ved mødets start kommer Berit Laustsen og fremlægger et forslag om 

forsorgscenter Toftens evt. brug af Hestestalden. 

 

Referent Bente Foli. 


